
Frosty Chine
NAT-10025

Dark Taupe
NAT-10059

Carbon Sky
NAT-10064

Carbon Beige
NAT-10065

Chalk
NAT-10152

Charcoal
SJA-3705

Paris Red
SJA-3728

Taupe
SJA-3729

Lead Chine
SJA-3756

Quadri Grey
SJA-3778

Adriatic Blue
SJA-3941

Blush
SJA-3965

Marble
SJA-3966

Mint
SJA-3967

Natural
SJA-5404

Canvas
SJA-5453

Heather Beige
SJA-5476

Heritage Rust
SJA-18021

Porto Blue Chine
SJA-3776

Natte Ivy
NAT-10232

Natte Flamingo
NAT-10234

Stone
SJA-3988

Canvas Almond
SJA-3983

Mimosa
SJA-3938

Indigo
SJA 18017

Cushion colours
Our cushions are manufactured using Sunbrella®, a colour-fast fabric 
that is made from a durable, all-weather,  100% solution-dyed, 
Teflon®-coated acrylic fibre. This fabric repels water,  but cushions 
should not be left out in heavy rain for prolonged periods.

Rain® fabric has an additional barrier that makes the fabric 
waterproof and the surface of the cushion quick drying. Although the 
fabric is waterproof, zips and venting will allow ambient moisture 
from the atmosphere to enter the cushion.  All cushions should be 
allowed to fully dry before being stored. There is an additional charge 
for cushions in Sunbrella® Rain® fabric.

Polsterfarben 

Unsere Polster bestehen aus Sunbrella®, einem farbbeständigen Stoff aus 
strapazierfähiger, wetterbeständiger, 100% durchgefärbter, Teflon®-
beschichteter Acrylfaser. Das Gewebe ist wasserabweisend, die Polster sollten 
jedoch nicht längere Zeit starkem Regen ausgesetzt werden. 

Der Stoff Rain® verfügt über eine zusätzliche Schutzschicht, die den Stoff 
wasserdicht macht und die Oberfläche des Kissens schnell trocknen lässt. 
Obwohl der Stoff wasserdicht ist, kann Feuchtigkeit aus der Umgebung durch 
Reissverschlüsse und Luftschlitze in das Kissen eindringen. Alle Kissen sollten 
vollkommen trocken sein bevor sie gelagert werden. Für Kissen mit dem Stoff 
Sunbrella® Rain® fallen zusätzliche Kosten an.

Whilst great care has been taken to reproduce fabric and material colours as accurately 
as possible, it should be noted that due to the limitations of the litho-printing process, 
we cannot guarantee that the reproduction accurately represents true fabric textures and 
colours. Please take this into consideration as colours illustrated should only be used as a guide. 
Some images may contain discontinued fabric colours and furniture ranges.

Wenngleich große Sorgfalt darauf verwendet wurde, die Stoff- und Materialfarben möglichst genau zu 
reproduzieren, kann aufgrund der Einschränkungen des Litho-Druckverfahrens nicht garantiert werden, 
dass die Abbildungen die tatsächlichen Texturen und Farben hundertprozentig korrekt wiedergeben.  
Die dargestellten Farben sollten daher nur als Richtschnur verwendet werden. Manche Bilder enthalten 
möglicherweise Stofffarben und Möbelsortimente, die nicht mehr geführt werden. 


